
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 2022-10-05 

Lokal:  Studiefrämjandets lokal i Mariestad 

 

Närvarande: Sven Arvidsson, Dag Bränfeldt, Pernilla Ekström, Caroline Öhlund, 

Håkan Roslund och Pierre Wallqvist 

Frånvarande: Jeanette Billström 

1. Godkännande av dagordning 

 

2. Godkännande av föregående protokoll  

 

3. Ekonomisk rapport. Kassör Dag Bränfeldt har ordet 

Ekonomin är god. Budgeten följs och med ett litet underskott enligt plan  

a. Ansökan John Hedins fond 

Dag har skrivit en ansökan som ska skickas in imorgon. Styrelsen 

ansöker om pengar till barnverksamhet. 

 

4. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barnverksamhet – alla grupper är i full gång. De har verksamhet på 

Snapen, Lillängskogen och i Utby. Det finns ledare och hjälpledare i 

alla grupper. 

b. Kajak – verksamheten börjar att avta. Det planeras en adventstur med 

möjlighet till övernattning. Under vintern kommer det utlysas äventyr i  

badhuset med bl.a. rollövningar. 

c. Långfärdsskridsko – uppstartsträff planeras till oktober/november för att 

planera kommande säsong. Björn Isvi och Håkan Roslund kommer att 

åka på iskongress i Malmö framöver. 

d. Vandring – är i full gång. Ledarna för vandring önskar få en riktlinje från  

styrelsen vad de ska rekommendera deltagarna att betala till varandra 

när de samåker till de olika äventyren. Styrelsen kommer fram till att 

30kr/milen är lämpligt. 

 

5. Inkomna mail och frågor 

Ulrika Persson har inkommit med en fråga om det är möjligt att få 

reseersättning för äventyr som anordnas längre bort från Mariestad. Styrelsen 

bestämmer att vi skjuter på den frågan till nästa möte. 

 

 



   
 

   
 

6. Uppföljning ledardag fortbildning 24 september som inställdes på grund av 

lågt antal anmälda. Styrelsen konstaterar att ledardagen låg samma dag som 

höstmarknaden i Mariestad vilket kan ha påverkat. Det var flera deltagare 

som skrivit och sagt att de tyckte om konceptet men inte kunde komma. 

Styrelsen bestämmer att vi ska planera för en dag med samma koncept till 

våren, i slutet av april. 

 

7. Utbildning Krisvis – intressant för Mariestad LA? 

Innehållet i filmerna är mycket grundläggande. Styrelsen bestämmer att vi 

avvaktar och ser om innehållet i filmerna utvecklas och därmed blir aktuella 

att använda i utbildningssyfte. 

 

8. Övriga frågor 

a. Kodlås till Kajutan. Fråga från kajaksektionen om att köpa in ett kodlås 

till kajutan för att underlätta uthyrning av kajaker. Seglarklubben har 

sagt ok till kodlås. Styrelsen godkänner kostnaden för kodlås. 

b. Godkännande av två nya barnledare, Fredrik Blom och Thyra Bisi. 

Grenansvarig, Caroline, ser till att Thyra visar upp utdrag från 

belastningsregistret. 

c. Grenledarena behöver påminnas om att komma in med budgetförslag 

för 2023 samt att de börjar titta på verksamhetsberättelse och 

verksamhetsplan för 2023. 

 

9. Nästa möte 9 november 2022 kl. 18.30, Studiefrämjandets lokal i Mariestad. 

  

 

Pernilla Ekström     Sven Arvidsson  

Sekreterare                                                                               Ordförande 


